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országgyűlési képviselő

írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani

Balog Zoltán emberi erőforrás miniszterne k

"Mi lesz a fóti gyermekvárossal és az ott él ő gyermekekkel?" címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Czibere Károly szociális államtitkár még 2017 januárjában jelentette be, hogy bezárják a Fót i
Gyermekvárost . A hivatalos indoklás szerint azért, mert 2020-ra meg akarnak szüntetn i
minden korszerűtlen, tömegszerű intézményt. Az ott élő gyermekeket különböz ő
gyermekvédelmi intézményekben helyezik el, amelyek egyébként már eleve túlzsúfoltak . A
gyermekváros közepén álló kastélynak pedig „valódi kastélyfunkciót” adnak . Korábban
felmerült, hogy a kastélyt Mészáros L őrinc kapja, a területet pedig a Nemzeti Gyermekmentő
Szolgálat egyik alapítványa, a Magyar Lovasterápia Szövetség Alapítvány . Az utóbb i
hónapokban az átalakítási munkálatokat (szálloda, terápiás uszoda, lovarda, istálló) már me g
is kezdték.

Kérdéseim:

1. Kinek a tulajdonába kerül a fóti Károlyi-kastély ?
2. Valóban megkezdték a kastély átalakításának munkálatait?



3. Az állam milyen költségvetési, illetve uniós forrásokkal támogatja a kastél y
felújítását?

4. Mi lesz a fóti gyermekvárosban élő gyermekek sorsa? Mely intézményekben helyezi k
el őket, és az új intézményekben mennyiben lesznek jobb körülmények ?

Várom válaszát !

Budapest, 2017 . augusztus 31 .

Tisztelettel,

Szél Bernadett
országgyű lési képviselő (LMP)
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